
 

 

Mötesanteckning 2021-11-23 GDF 

 

Närvarande:  

Leif Karlsson 

Håkan Butow Karlsson 

Linus Harrysson 

Mathias Jäghagen 

Petra Gustavsson 

Hampus Norrsröm 

 

1. Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  

2. Vald justerare blev Hampus Norrström. 

3. Dagordningen godkändes. 

4. Uppföljning av föregående protokoll. Föregående protokoll har inte skickats till 

webmaster, Petra fixar detta omgående.   

5. Rapporter och skrivelser:  

Tyvärr kunde Jessika och Håkan ej deltaga på SDF-konferensen i Växjö. Hoppas någon 

kan deltaga nästa gång.  

Fått en skrivelse från svenka dartförbundet angående Covidpass vid över 100 

deltagare, eller bevis på genomgången covid. Vi klarar gränsen vid våra inplanerade 

tävlingar/sammandrag.  

6. Ordförande har ordet:  

Endast 4 anmälda till föreningsutbildningen i Kalmar den 4/12. Leif kommer träffa 

RF/SISU den 3/12 för en genomgång.  

Flera klubbar som inte lämnat in sina årsmötesprotokoll, Leif kommer ta kontakt med 

de klubbar som inte lämnat in detta.  

7. Kassör har ordet:  

Ej närvarande.  

8. Sekreterare har ordet:  

Inget att förmedla.  

9. TK har ordet:  

Linus och Mathias deltog på en utbildning/genomgång angående 

tävlingsbestämmelser med svenska dartförbundet. Mycket bra info och idéer. Vi 

behöver titta över en del i våra tävlingsbestämmelser och ändra efter att svenska har 

ändrat i sina. Lokala avvikelser måste förekomma. Powerpoint från denna dag 

kommer skickas ut till förbunden.  

Vi går igenom tävlingarna som är inplanerade under våren. 8/1 Mörbylånga, 5/2 

saknar vi arrangör, 26/3 Gillespelen, 15/4 Påskcupen Nässjö, 18/6 rankingslutspel 

som måste flyttas från den 7/5.  



Kolla upp om Gunnebo vill arrangera DM för junior/U25 den 15/1 samt om Kalmar 

dart vill arrangera DM OT samma dag. Linus åker och håller i DM i Gunenbo och Leif 

till Kalmar.  

10. SK har ordet: 

Alla sammandrag har arrangörer. Mathias skickar denna info till webmaster Björn.  

11. JK har ordet:  

Hampus och Leif var på Gotland för att träffa lite juniorer, de träffade en! Det var 

svårt att hitta samt var annonseringen inte så tydlig. Gotland ska eventuellt hålla i en 

aktivitet undet sportlovet.  

Det finns pengar kvar till juniorerna och vi bestämmer att köpa in 2 stycken 

dartställningar samt kommer vi söka pengar av svenska dartförbundet för att köpa in 

ytterligare 4 ställningar samt belysning till 6 banor. Vi kommer ta ut en 

depositionsavgift om man vill låna dessa.  

12. SvDF 

Inget att rapportera. 

13. Övriga frågor:  

Inga övriga frågor kom upp. 

14. Mötet avslutas och ordförande tackar för visat intresse.  

15. Nästa möte:  

Leif kallar till nästa möte som blir en tisdag.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

----------------------------------------  ---------------------------------------- 

Mötessekreterare Petra Gustavsson  Justerare Hampus Norrström 

 

 


